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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. szeptember 15-én
16.00 órakor kezdődő képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár

Jelen vannak: Lipcsei Zoltán polgármester, Nosza József alpolgármester, dr. Bácskay 
Tamás, Kovács László, Marton László, Török Imre Mihály, Végh Judit képviselők, 
Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző, Smiriné Papp Katalin pénzügyi 
csoportvezető, Rangasz Dávid mezőőr

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

NAPIREND
1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 

fontosabb eseményekről
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

2. Ligetaljai horgásztó hasznosítására beérkezett pályázatok elbírálása 
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

3. Beszámoló a mezőőri őrszolgálat tevékenységéről
 Előadó: Rangasz Dávid mezőőr
                          Lipcsei Zoltán polgármester

4. Beszámoló az önkormányzat 2016. I. félévi gazdálkodásáról
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

5. Az önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

6. A NET Zrt. vagyonkezelésében lévő állami tulajdonban lévő köröstarcsai 
ingatlanokról döntés

Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

7. Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata 
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

8. Bejelentések

Első napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között történt fontosabb eseményekről

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 
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Lipcsei Zoltán polgármester kiegészítésként elmondja, hogy Hétfőn a Parlamentben volt a 
környező település polgármestereivel Dankó Béla országgyűlési képviselő 
meghívására. Egy fontos cél, volt, hogy az október 2-án tartandó népszavazáson a 
migrációs kérdésben foglaljanak állást. A testület korábban határozatot hozott ebben a 
kérdésben. A polgármesterekkel azt szeretnék kérni, hogy minél többen menyjenek el 
szavazni. 
A műfüves pályával kapcsolatban elmondja, hogy 15 napon belül befejeződik a 
kivitelezés. A tereprendezés után szeretne egy nyilvános megnyitót. A sportolók és a 
gyerekek mellett a lakosság télen-nyáron használhatja piaci alapon. 
Tájékoztatja a lakosságot, hogy a közmunka programban egy brikettgyártó 
berendezést vett az önkormányzat, melyet a Kossuth u. 11. szám alatti ingatlanban 
fognak üzemeltetni. A közmunkások folyamatosan takarítják a területeket, nagy 
mennyiségű aprítékot állítottak elő, amelyből a brikettet fogják készíteni. A szociális 
tüzelő támogatást is ebből tudják majd biztosítani, valamint az intézmények fűtését is 
ezzel oldják meg.
Az október 23-i ünnepi szónoknak felkérte Gajda Róbert kormánymegbízottat, aki 
elfogadta a felkérést. Számít a lakosokra és a diákokra.
A kenderrel kapcsolatosan elmondja, hogy a jövő héten kezdődik a betakarítás, és a 
jövő évben is komoly forrást fognak erre kapni, mert nagyon jól sikerült.

dr. Bácskay Tamás képviselő elmondja, hogy a brikettgyártó helyszín az megvan. Kérdezi, 
hogy az infrastruktúra megoldott a helyszínen?

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy az áramot már intézik, a belső vezetékelést kell 
majd megoldani. A tetőszerkezet javítást a brigáddal fogja megoldani. A gép mellett 
volt forrás az elektronikára is, de erre nem kellett költeni, így a renoválásra tudnak 
összeget fordítani.

dr. Bácskay Tamás képviselő kérdezi, hogy az épület karbantartásáért cserébe kapja az 
önkormányzat az Agrár Zrt-től?

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy először próbaüzemen fog menni a gép, 
átalakítási munkálatokat nem terveznek a próbaüzem alatt, utána majd meglátják. A 
kérdésre válaszolva elmondja, hogy ezért a Zrt. nem kér pénzt, egy évre kötöttek 
haszonkölcsön szerződést.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy térítésmentesen adta át az 
Zrt. az ingatlant. Ha hosszabb távon gondolkodnak ebben a tevékenységben, akkor el 
lehet gondolkodni a tulajdonszerzésről.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

101/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és
a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló beszámolót
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jóváhagyta.

Második napirendi pont: Ligetaljai horgásztó hasznosítására beérkezett pályázatok 
elbírálása 

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy két pályázat érkezett, a pályázókat meghívták az
ülésre, de azok nem jöttek el. 

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megvizsgálta a pályázatokat, megállapította, hogy a pályázatok nem felelnek meg a 
pályázati kiírásnak, mert nem szerepeltek a KOMA adatbázisban. Javasolják, hogy új 
pályázatokat írjanak ki, október 20-i beadási határidőben és október 27-i elbírálással. 
A pályázatról tájékoztatást ad Nosza József alpolgármester.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

102/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a Ligetaljai horgásztó hasznosítására beérkezett pályázatok
érvénytelenek, mert a pályázók nem felelnek meg a pályázati kiírásnak

 – a pályázat benyújtásakor nem szerepeltek a KOMA adatbázisban.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

103/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
1. Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Ligetaljai horgásztó hasznosítására vonatkozóan új pályázatot ír ki. 
2. Megbízza a Humán és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy a Ligetaljai horgásztó 

hasznosítására pályázókat személyesen hallgassa meg a bizottság és kerüljön 
meghívásra a képviselő-testületi ülésre.

(A pályázati kiírás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Határidő: azonnal, 
illetve 2016. október 27.

Felelős: Nosza József alpolgármester

Harmadik napirendi pont: Beszámoló a mezőőri őrszolgálat tevékenységéről
 Előadó: Rangasz Dávid mezőőr
                          Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti Rangasz Dávid mezőőrt. Megkérdezi, hogy van-e 
kiegészítése az előterjesztéshez?
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Nem volt kiegészítés.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja a mezőőri szolgálat tevékenységéről szólót beszámolót. A 
bizottság a következő ülésén tárgyalja meg a költség általány megállapításának 
kérdését és tesz javaslatot a testület felé. A bizottság szorgalmazza, hogy a 
költségvetésbe betervezett gépjármű beszerzés történjen meg. A mezőőri járulékból 
származó többletbevételt az őrszolgálat tárgyi feltételeinek javítására kell fordítani, 
erre a jövő költségvetés készítésekor kell visszatérni.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja a beszámolót és további eredményes munkát kíván.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

104/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a mezőőri szolgálat tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

105/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

megbízza a hivatalvezetést, hogy a mezőőri szolgálat többletbevételének felhasználására a
2017. évi költségvetési koncepció előterjesztésében tegyenek javaslatot.

Határidő: 2016. november 24.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
címzetes főjegyző

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

106/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

megbízza a hivatalvezetést, hogy a mezőőr lőszer vásárlásának mértékére és a
költségátalányára vonatkozóan készítsen előterjesztést.

Határidő: 2016. október 27.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
címzetes főjegyző

Negyedik napirendi pont: Beszámoló az önkormányzat 2016. I. félévi gazdálkodásáról
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Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti Smiriné Papp Katalin pénzügyi csoportvezetőt. 
Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az előterjesztéshez?

Nem volt kiegészítés.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja, 
hogy a képviselő-testület az önkormányzat és intézményei 2016. I. féléves 
beszámolóját az előterjesztés szerint fogadja el. Az I. félévi teljesített bevétel 278.221 
eFt – 34,3% -, mellyel szemben a teljesített kiadás 212.301 eFt – 126,2 % - volt. Az 
aránytalanságot a pályázatok okozzák.  Az intézmények teljesítése időarányosnak 
mondható. Az állandó dolgozók átlagos létszáma 47 fő, a közmunka programban 
foglalkoztatottak átlagos létszáma 77 fő. Javasolja a bizottság útalap építés II. 
ütemének megvalósítását. Ennek érdekében az Ady és a Holtkörös utca lakóival 
javasolják az együttműködési megállapodás megkötését. Javasolja továbbá a bizottság,
hogy a Községi Sportkör kérésére a Ford kisbusz értékesítésére meghatározott 2016. 
szeptember 30-i határidőt 2016. október 27-ra módosítsák.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

107/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

az Önkormányzat és Intézményei 2016. I. féléves beszámolóját 
előterjesztés szerint elfogadja.

Lipcsei Zoltán polgármester kéri a képviselő-testületet, hogy a Ford Transit gépjármű 
értékesítésére vonatkozó határidőt 2016. október 27. napra módosítsa. A sportkör 
TAO-s pályázatát nem úgy támogatták, ahogy benyújtották, ezért próbálnak 
módosítást kérni.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

108/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

módosítja a 16/2016.(II.04.) számú határozatának határidejét
- mely az LMR-307 forgalmi rendszámú Ford Transit gépjármű értékesítésére vonatkozott -

2016. október 27. napra.

Határidő: 2016. október 27.
Felelős: Nosza József alpolgármester

Ötödik napirendi pont: Az önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester megkérdezi a pénzügyi csoportvezetőt, hogy van-e kiegészítése?
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Nem volt kiegészítés.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
képviselő-testületnek a 2016. évi költségvetést az előterjesztés mellékleteiben szereplő
bevételekkel és kiadásokkal módosítani, így a költségvetés főösszege 811.387 eFt-ról 
821.104 eFt-ra módosul.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja a módosítást.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja: 

Köröstarcsa Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
13/2016.(…) önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló
5/2016.(II.26.) számú önkormányzati rendelet

módosításáról

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Hatodik napirendi pont: A NET Zrt. vagyonkezelésében lévő állami tulajdonban lévő 
köröstarcsai ingatlanokról döntés

Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző visszatekintésként elmondja, hogy már 
három alkalommal tárgyalta a testület ezt a kérdést, de döntést a végrehajtási rendelet 
hiányában sajnos most sem tud hozni. A határozati javaslat azt tartalmazza, hogy ha 
megszületik a végrehajtási rendelet, akkor térjenek vissza a kérdésre.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
képviselő-testületnek, hogy amennyiben a jogszabályi feltételek biztosítva lesznek, 
akkor ismételten tűzzék naprendre a kérdésre.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

109/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a NET Zrt. vagyonkezelésében lévő állami tulajdonban lévő
 köröstarcsai ingatlanokról való döntést 

a végrehajtásra vonatkozó jogszabályok ismeretében 
tűzi ismételten napirendre.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
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címzetes főjegyző

Hetedik napirendi pont: Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata 
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy a Közbeszerzési Szabályzat
felülvizsgálatát az indokolja, hogy új közbeszerzési törvényt fogadott el a parlament. 
Reméli, hogy szüksége lesz a testületnek a szabályzat alkalmazására, ha nyernek a 
TOP-os pályázaton. Nagy változások nincsenek az előzőhöz képest. Elmondja, 
továbbá, hogy az alpolgármester úrtól javaslat érkezett arra, hogy a visszavonásról ne 
a polgármester, hanem a testület döntsön. Kéri a testületet, hogy az említett 
módosítással fogadja el a szabályzatot.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
szabályzat elfogadását.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
módosítással elfogadásra javasolja a szabályzatot.

Lipcsei Zoltán     polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

110/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Köröstarcsa Község Önkormányzatának Közbeszerzési Szabályzatát
 elfogadja azzal a módosítással, hogy a VI. fejezet (10) 

Az eljárás megindításáról a képviselő-testület dönt.
A szabályzat elfogadásával egyidejűleg 

a 83/2009.(V.26.) számú határozattal elfogadott Közbeszerzési Szabályzat 
hatályát veszti.

(A Közbeszerzési Szabályzat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Határidő: 2016. október 1.
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 

címzetes főjegyző

Nyolcadik napirendi pont: Bejelentések

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző bejelentésében elmondja, hogy az 
Alapszolgáltatási Központ önöltség számítására adott be módosítási javaslatot az 
intézményvezető, kéri az elfogadását.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja 
az 1. számú melléklet módosításának az elfogadását.
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Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

111/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az Alapszolgálati Központ önköltség számítási szabályzatának módosítását 
jóváhagyja.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy a
kiadott Békés Manifest Közszolgáltató Kft. pótbefizetésre vonatkozó előterjesztésben 
összegszerűen szerepel a tagi kölcsön, de javasolja, hogy a határozatban ne kerüljön 
konkrétan meghatározásra az összeg, hogy ne okozzon esetlegesen problémát. Elvi 
döntést kell most hoznia a testületnek.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
képviselő-testületnek, hogy ne fogadják el a társasági szerződés módosítását, mely 
szerint a Manifest Kft-nek nyújtott 2.535.463,-Ft tagi kölcsön pótbefizetésnek 
minősüljön.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a Manifest küldött levelet a lakosoknak a 
tartozásokról. A Manifesttel nem állnak szerződésben, ez nem az önkormányzaton 
keresztül ment. A tartozásokat rendezni kell.

dr. Bácskay Tamás képviselő elmondja, hogy amit a Manifest követel a lakosoktól, annak az
ellenértékét már teljesítette, ezért célszerű komolyan venni a felszólítását. A Manifest 
anyagi gondokkal küzd és mindent meg fog tenni arra vonatkozóan, hogy a 
kintlévőségeit beszedje és erre lehetősége is van.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

112/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

nem ért egyet azzal, hogy a Békés Manifest Közszolgáltató Nonprofit Kft. 
társasági szerződése módosításra kerüljön úgy, 

hogy a tagi kölcsönként nyújtott összeg pótbefizetésnek minősüljön.

Határidő: azonnal
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester bejelentésében elmondja, hogy javaslatot tett arra vonatkozóan, 
hogy a hatékonyabb önkormányzati munka érdekében az önkormányzati feladatkörök 
a képviselők között megosztásra kerüljenek.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság részletesen
megtárgyalta az előterjesztést és az ott kialakult határozati javaslat elfogadását 
javasolják.
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Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság is 
egyetértett a szakterületek felosztásával és elfogadásra javasolják az előterjesztést.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

113/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

jóváhagyja, hogy
a hatékonyabb önkormányzati munka érdekében a képviselők 

különösen az alábbi szakterületeken segítik a polgármester és a képviselő-testület munkáját:

Név Szakterületek

1. dr. Bácskay Tamás egészségügy, civil szervezetek
2. Kovács László gazdasági ügyek, útépítés, vagyoni

típusi ügyek, mezőgazdasági ügyek, 
közszolgáltatások

3. Marton László településüzemeltetés, közrend 
közbizton- ság, tűzvédelem

4. Nosza József alpolgármester
5. Török Imre Mihály sport, köznevelés
6. Végh Judit kultúra, közművelődés, hagyomány-

ápolás, örökségvédelem

A képviselő az adott szakterületen jelentkező önkormányzati ügyek véleményezésére,
javaslattételre kerülne bevonásra.

Határidő: folyamatos
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy a
Helyi Építési Szabályzattal kapcsolatos Kormányhivatali levél és a határozati javaslat 
előterjesztésre került. Kéri elfogadni.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

114/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
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1. Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza a polgármester és a
címzetes főjegyzőt, hogy 2018. november 30-ig gondoskodjanak a HÉSZT 
előterjesztéséről a szükséges véleményezési eljárás lefolytatása után.

2. A képviselő-testület megbízza a címzetes főjegyzőt az épített és természeti értékek 
védelméről szóló 13/2015.(IX.14.) számú önkormányzati rendelet felülvizsgálatával.

Határidő: 1.pont tekintetében: 2018. november 30.
    2.pont tekintetében: 2017. november 30.

Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester
Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 

címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy 
évek óta lehetősége van az önkormányzatnak arra, hogy pályázatot nyújtsanak be 
szociális tüzelőanyag vásárlására. Az elmúlt évben barna kőszenet vásárolt az 
önkormányzat. Javasolja, hogy ebben az évben is nyújtsák be a pályázatot, melyhez a 
szociális keretből biztosítsanak önerőt 300 eFt értékben barnakőszén vásárlásra.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
pályázat benyújtását.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság  
javasolja a pályázat benyújtását.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy itt kapcsolódik össze a brikettgyártó gép a 
szociális tüzelőanyaggal. Próbálják a brikettet is támogatásként adni. Az előző évben 
fával biztosították a támogatást, de annak nagyon magas a szállítási költsége.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

115/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

pályázatot nyújt be a Magyarország 2016. évi központi költségvetéséről szóló 
2015. évi C. törvény 1. melléklet IX. Helyi önkormányzatok támogatása fejezet 
18. a helyi önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

kiegészítő támogatás elnyerése céljából. 
A támogatáshoz vállalt önerő összege: 300.000,-Ft, melyet a képviselő-testület

a szociális előirányzatai terhére biztosítja. 
A települési önkormányzat a szociális célú tüzelőanyagban részesülőtől 

ellenszolgáltatást nem kér.

Határidő: 2016. szeptember 30.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester
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Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy 
egy kormányrendelet kijelölte azon településeket, ahol az ASP rendszer kísérleti 
jelleggel bevezetésre kerül. A teljes átállás 2018-tól kell, hogy megvalósuljon. A 
megyében hét önkormányzatot jelöltek ki, és közte van Köröstarcsa is. Tartanak tőle, 
hogy ez nagy terhet fog jelenteni. Szegeden fognak tájékoztatót tartani ezzel 
kapcsolatban a jövő héten. Szeptember 30-i lehet pályázatot benyújtani az eszközök 
beszerzésére, a központi szervrendszerhez való csatlakozáshoz és az interfész 
csatlakozáshoz. A Pénzügyi Bizottságot tájékoztatta, hogy az interfész megoldást 
választanák. Nem a programot kell megvásárolni, hanem a szolgáltatást és nem 
helyben kell a gépet telepíteni, hanem egy távoli központhoz kell csatlakozni. A 
legújabb tájékoztatás szerint nem lehet interfészes csatlakozásra pályázni. Ez 
Köröstarcsa, esetében 6 MFt-os pályázati lehetőség lenne. A szegedi tájékoztatón 
reméli, hogy tudnak információt adni erre vonatkozóan, mert az Államkincstár nem 
tud erről tájékoztatni. Úgy gondolja, hogy mindenképpen pályázzanak a vissza nem 
térítendő támogatásra. Adtak is már be kérelmet a Belügyminisztériumhoz, hogy 
engedélyezze az interfészes megoldást. Ha kiderül, hogy mégsem pályázhatnak erre, 
akkor úgy gondolja, hogy ezt a kérelmet vissza kell vonni. Kéri a testületet, hogy 
döntsön úgy, hogy pályázatot kívánnak benyújtani az ASP rendszer kiépítésére 6 MFt 
vissza nem térítendő támogatásra.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatta. 
Kérdezi, hogy hogyan kell ezt érteni, a jelenleg rendszer mellett ezt is kell csinálniuk? 
Mert akkor ez óriási munka lesz, akkor anyagi és személyi támogatást kell, hogy 
kapjanak.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy még nem tudják. Az 
Ecostatot szeretnék átvenni a gazdálkodásnál, mert eddig is ezen dolgozott a hivatal. 
Az adó esetében nem lehet választani.

Smiriné Papp Katalin pénzügyi csoportvezető elmondja, hogy az Ecostatot használják a 
gazdálkodás területén, ők mondták, hogy akkor is indulhatnak a pályázaton, ha 
interfészen akarnak csatlakozni az ASP rendszerhez.  A rendszerhez csatlakozással le 
kell cserélni az egész rendszerüket, az interfészes csatlakozással maradnának az 
Ecostatnál és egy adatátadással átadnák az adatokat. Ez a megoldás lett volna a 
legoptimálisabb megoldás. Át kell ezt gondolni, ha másképpen értelmezik a 
pályázatot. 2017. december 31-ig van szerződése a hivatalnak az Ecostatra.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

116/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
1. Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 257/2016.(VIII.31.) 
Kormányrendeletben meghatározottak szerint pályázatot nyújt be a KÖFOP-1.2.1-
VEKOP-16. azonosító jelű „Csatlakozási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer
országos kiterjesztéséhez” című felhívásra ASP rendszerhez való csatlakozás, céljából
 6 MFt vissza nem térítendő támogatásra.
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A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázat 
benyújtásáról és felhatalmazza a szükséges intézkedések, és nyilatkozatok megtételére.

2. A képviselő-testület a támogatási kérelem pozitív elbírálása esetén a 
kedvezményezetti kötelezettségek teljesítését vállalja.

Határidő: 2016. szeptember 30.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
címzetes főjegyző

Lipcsei Zoltán polgármester következő bejelentésében javasolja, hogy a korábbi döntésnek 
megfelelően folytatódjon a településen az útalap építés. A legrosszabb állapotban az 
Ady utca van, ahol a korábbi felmérésnél nem volt meg a lakosság 66%-ának az 
aláírása, de az 59 ingatlan tulajdonosból 33-at tudtak megkérdezni, abból 4 fő nem 
vállalta, 29 igen a hozzájárulás fizetést. 20 főt nem tudtak megkérdezni. Ezért maradt 
el a Táncsics utcának is a javítása, mert célszerű a két utcát egyszerre megcsinálni. 
Javasolja, hogy az Ady utca legyen ismételten felmérve. Amennyiben továbbra sem 
lesz meg a 66%, a Holtkörös utcában javaslja az útalap építést, ahol a lakosság 79%-a 
aláírta a felmérést. Árajánlatot kért a Holtkörös utca útalap építésére vonatkozóan a 
kivitelezőtől.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatta 
a javaslatot, mely szerint kérdezzék meg az Ady utcát újra. Mindenképpen kerüljön 
sor a II. ütemre.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

117/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a 6/1994.(VIII.25.) számú önkormányzati rendelet alapján
 útépítési együttműködési megállapodás megkötését kezdeményezi az Ady Endre és a

Holtkörös utcák ingatlan tulajdonosaival. 
Megbízzák a polgármester a megállapodás aláírásával és a kivitelezés lebonyolításával. 
A beruházás forrása a költségvetésben rendelkezésre áll, mely kiegészül a lakosok által

fizetendő hozzájárulással.

Határidő: 2016. szeptember 30. 
a megállapodások aláírására

  2016. november 30. a kivitelezésre
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester következő bejelentésében tájékoztatja a képviselő-testületet, 
hogy a Digi Távközlési és Szolgáltató Kft. megkereste az önkormányzatunkat és olyan
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ingatlant keresett, melyre 40 méteres magas rácsos szerkezetű antennatornyot el lehet 
helyezni. Térképen megjelölték azokat a helyeket, amelyek alkalmasak lennének a 
torony elhelyezésére. A megjelölt helyeket személyesen megnézték és két helyszínt is 
alkalmasnak találtak. Az egyik a 0555/2 hrsz-ú terület, mely az ingatlan nyilvántartás 
szerint kivett terület a terület nagysága 0,3949 ha. A másik terület a 0158 hrsz-ú, mely 
kivett agyaggödör, szemétlerakó telep, nagysága 1,7816 ha. Az általuk ajánlott bérleti 
díj bruttó 508.000,-Ft/év/terület. A területet 2029. június 15. napjáig tartó határozott 
időre kívánják bérbe venni. Javasolja a terület bérbeadását és kéri a testület 
felhatalmazását, hogy aláírhassa a Kft-vel a bérleti szerződést. Bizottság nem tárgyalta
a napirendet.

Nosza József alpolgármester kérdezi, hogy mindkét helyszínt adják?

Lipcsei Zoltán polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, hogy mindkét területet 
szeretnék bérbe venni.

dr. Bácskay Tamás képviselő kérdezi, hogy a Digi-tv szolgáltat-e a településen, vagy ezzel 
fog megnyílni a lehetőség? Nyertes lesz ezzel a település?

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy ezt a két területet nem használják semmire, 
ebből az önkormányzatnak csak bevétele lesz. A szolgáltatás szempontjából nem 
tudja, hogy a kábel-tv-nek konkurenciát jelenthet-e.

Végh Judit képviselő kérdezi, hogy miért kell két torony ilyen közel egymáshoz?

Lipcsei Zoltán polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, hogy fogalma sincsen, de örül 
neki.

Nosza József alpolgármester úgy gondolja, hogy ez egy hálózatnak a része, ami úgy épül fel, 
hogy két torony kell hozzá. Biztosan nem a település ellátásáért. A helyszínen rendet 
kell csinálni.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy először kértek egy területet
és után kértek egy másik helyszínt is. Ha a testületnek további információra van 
szüksége, akkor azt meg lehet fogalmazni és felteszik nekik.

Lipcsei Zoltán polgármester örül, mert így legalább bevétele lesz ebből az önkormányzatnak.
Szeretné, ha ezt támogatná a testület.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

118/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert, hogy a a Digi Távközlési és Szolgáltató Kft-vel 
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kössön bérleti szerződést 0555/2 hrsz-ú területre 
határozott időre 2029. június 15-ig napjáig bruttó 508.000,-Ft/év összegű bérleti díjra.

Határidő: 2016. október 15.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

119/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert, hogy a a Digi Távközlési és Szolgáltató Kft-vel 
kössön bérleti szerződést 0158 hrsz-ú területre 

határozott időre 2029. június 15-ig napjáig bruttó 508.000,-Ft/év összegű bérleti díjra.

Határidő: 2016. október 15.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző bejelentésében elmondja, hogy korábban 
döntött a testület arról, hogy pályázatot nyújt be büszkeségpontra. Akkor elfogadtak az
emléktáblára egy szöveget a pályázat elbírálója javasol módosítani az általuk javasolt 
szövegre, amit a képviselők megkaptak. Javasolja, hogy módosítsák a határozatot.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

120/2016.(IX.15.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

módosítja a 85/2016.(VI.09.) számú határozatát.
Az emléktábla szövege:

„Ahol a hősöket nem felejtik, mindig lesznek újak.
Az 1956-os Emlékbizottság támogatásával állíttatta

Köröstarcsa Község”

Határidő: azonnal
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Megkérdezi, hogy van-e valakinek bejelentése?

Egyéb bejelentés nem volt.

Lipcsei Zoltán polgármester tájékoztatja a jelenlévőket, hogy 2016. október 23-án ünnepi 
képviselő-testületi ülés tartanak.
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A következő soros ülést 2016. október 27-én tartják, melynek napirendjére javaslolja felvenni 
az óvoda tevékenységéről szóló beszámolót, valamint a 2016. évi falunapról szóló 
tájékoztatót, így a következő napirendeket tárgyalják meg.

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

2. Beszámoló az Alapszolgáltatási Központ tevékenységéről 
 Előadó: Vértesné Herbert Katalin intézményvezető
 

3. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

4. Beszámoló a Napköziotthonos Óvoda és Bölcsőde tevékenységéről
Előadó: Forró Antalné intézményvezető

5. Tájékoztató a 2016. évi falunapról
Előadó: Szabados Kata intézményvezető

6. Bejelentések

7. Lakáscélú támogatásokról döntés (zárt ülés)
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Ezt követően megköszöni a képviselő-testületnek a munkáját, és a képviselő-testületi ülést 
15.00 órakor bezárja.

K. m. f.

Lipcsei Zoltán Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző
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